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    Protokół nr 28/XXVIII/14  BRM.0002.03.2014 

obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku, która odbyła się 23 kwietnia 2014 roku 

w auli konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku. 

Ad. 1 

Otwarcie obrad XXVIII sesji. 

Obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku o godz. 10
00

 otworzył Leszek Jędras – 

przewodniczący Rady, stwierdzając jednocześnie quorum, uprawniające Radę do 

podejmowania uchwał. 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych, na stan Rady 14. Lista obecności, stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Sekretarz posiedzenia – radny Henryk Góralczyk. 

Przewodniczący obrad poinformował, iż radni w zawiadomieniu o sesji otrzymali, wraz 

z materiałami tematycznymi i pakietem uchwał, proponowany porządek obrad (załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu). 

Wniosków do porządku obrad nie było. 

W związku z powyższym przewodniczący Rady uznał, że porządek obrad ujęty 

w zawiadomieniu o posiedzeniu stał się obowiązującym. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXVIII sesji. 

2. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Czerwieńsk w 2013 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnych Programów Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Czerwieńsk za 2013 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 

2014. 

8. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2014-

2023. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika 

przyrody – drzewa z gatunku dąb szypułkowy, zrośniętego z 3 pni, znajdującego się 

na dz. Nr 124 obręb Nietków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia użytków ekologicznych na terenie gminy 

Czerwieńsk. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Nietkowice nie narusza ustaleń 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Czerwieńsk. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Nietkowice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz 

Skarbu Państwa nieruchomości położonych w obrębie wsi Laski i Nietków, oraz 

obrębie miasta Czerwieńsk. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego wraz z udziałem w częściach wspólnych budynków i prawie własności 

gruntów zbywanych na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych zawierających powyżej 4,5% (z wyjątkiem piwa) oraz zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Czerwieńsk. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na lata 2014-2018 w Gminie 

Czerwieńsk. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z Zielonogórskiego Związku Gmin. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy i Miasta 

Czerwieńsk”. 

20. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

21. Komunikaty, wnioski, opinie. 

22. Ustalenie treści protokołu z XXVII sesji. 

23. Zakończenie obrad XXVIII sesji. 

Ad. 2 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Temat zreferował Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Wypowiedź przytoczona dosłownie. 

„- 17.02. uczestniczyłem w sesji popularnonaukowej – „Lubuscy żołnierze wyklęci 

i niepokorni”, która odbyła się w Muzeum Ziemi Lubuskiej; 

- 01.03. uczestniczyłem w spotkaniu klubu LZS „Start” w Płotach. Spotkanie to dotyczyło 

corocznego sprawozdania z realizacji zadań popularyzowania rozwoju sportu w Płotach 

i okolicznych miejscowościach; 

- 06.03. uczestniczyłem w spotkaniu w Nowej Soli, które było poświęcone  m. in. podpisaniu 

umowy partnerskiej w sprawie realizacji projektu pn. „Odra dla turystów 2020”. W ramach 

tego programu w 2014 r. rozpoczną się prace związane z budową przystani rzecznej na rzece 

Odrze w miejscowości Nietków; 

- 07.03. uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczo – wyborczym Zarządu Oddziału ZNP 

w Czerwieńsku; 

- 14.03. odbyło się zebranie wiejskie w Nietkowie, w którym też brałem udział; 

- 18-19.03. odbyły się warsztaty w Warszawie w ramach realizowanego projektu Norweskiego 

Mechanizmu Finansowego. Spotkanie z Norwegami było poświęcone tworzeniu partnerstw 

i współpracy pomiędzy już istniejącymi partnerstwami. Było także przygotowanie partnerów 

m. in. naszego partnerstwa, które stworzyliśmy wspólnie z gminami: Sulechów i Dąbie na 

wyjazd studyjny do Norwegii; 

- 20.03. uczestniczyłem w Trzebiechowie w spotkaniu  sprawozdawczo – wyborczym 

Towarzystwa Ubezpieczeń Wzajemnych; 

- 21.03.  odbyło się posiedzenie Zielonogórskiego Związku Gmin; 
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- 21.03. odbyło się  spotkanie z przedstawicielami przedsiębiorstw, które zajmują się 

gospodarką odpadami stałymi; 

- 21.03.w godzinach wieczornych odbyło się zebranie wiejskie w Wysokim, w którym brałem 

udział; 

- 24.03. w Ratuszu odbyło się spotkanie Gminnego Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej; 

- 25.03 wspólnie z przedstawicielem PKS, uczestniczyłem w spotkaniu z Prezydentem Miasta, 

w sprawie możliwości zwiększenia ilości przystanków dla PKS Zielonej Linii na terenie 

Zielonej Góry; 

- 27.03. uczestniczyłem w Walnym Zgromadzeniu Gminnej Spółki Wodnej; 

- 28.03. uczestniczyłem w spotkaniu z Wójtem Gminy Dąbie, na którym rozważaliśmy 

możliwość wykonania projektu technicznego dla Ciemnic i Szczawna i ewentualnie wyrażenia 

zgody na przyjęcie nieczystości płynnych, po zrealizowaniu tej inwestycji, które miałyby 

zasilić Oczyszczalnię Ścieków w Czerwieńsku. 

- 04.04. w Państwowej Wyższej Szkole Zawodowej w Sulechowie zostało podpisane 

porozumienie o współpracy Gmin z terenu Powiatu Zielonogórskiego z tą Uczelnią; 

- 11.04. odbyło się pierwsze spotkanie robocze partnerstwa Gmin Nadodrzańskich, w ramach 

projektu zrealizowanego ze środków Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 

Gospodarczego, w którym udział wzięli partnerzy projektu, przedstawiciele Uniwersytetu 

Zielonogórskiego, Związku Miast Polskich oraz organizacje pozarządowe, które działają 

w formie organizacji pozarządowych w Czerwieńsku; 

- 14.04. w Ratuszu przeprowadzone zostało szkolenie Szefa Obrony Cywilnej Gminy 

w zakresie obrony cywilnej i spraw obronnych pod kątem realizacji zadań spoczywających na 

kierownikach jednostek organizacyjnych w razie podwyższonej gotowości obronnej Państwa. 

- 15.04. w Ratuszu odbyło się spotkanie z przedstawicielem Związku Miast Polskich 

w sprawie realizacji projektu Partnerstwa Gmin Nadodrzańskich, ale też rozmawialiśmy 

o  przygotowaniach do wyjazdu studialnego do Norwegii; 

- 16.04. podpisałem w Urzędzie Marszałkowskim aneks do umowy w sprawie uporządkowania 

gospodarki ściekowej w Czerwieńsku ul. Składowa i Krótka. Aneks dotyczył obniżenia kwoty 

dofinansowania z tego tytułu, że został zmniejszony zakres robót. Po bardzo szczegółowej 

analizie okazało się, że cieki kanalizacyjne, które funkcjonują do tej pory mogą swobodnie 

przejąć nieczystości płynne z nowych osiedli tj. z nowej ulicy Jagodowej; 

- 16.04. uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Powiatowego Związku OSP w Zielonej Górze. 

W okresie międzysesyjnym odbyły się dwa przetargi, na sprzedaż nieruchomości. Pierwszy 

przetarg – lokal mieszkalny na ul. Zielonogórskiej w Czerwieńsku. W ramach postępowania 

przetargowego uzyskano cenę 78.100 zł. Drugi przetarg nieograniczony dotyczył sprzedaży 

działek nr 314/1 i  314/2 położonych przy ul. Młyńskiej w Czerwieńsku, gdzie uzyskano kwotę 

141.400 zł. W drodze bezprzetargowej sprzedano dwa lokale mieszkalne przy Placu Wolności  

1/10 i 1/11 w Czerwieńsku”. 

Pytania: 

Radny Wojciech Zawada poprosił burmistrza o podanie szczegółów na temat spotkania dot. 

dodatkowej ilości przystanków PKS w Zielonej Górze. 

Indagowany poinformował, że udało się wynegocjować z Prezydentem Zielonej Góry, że 

przedsiębiorstwo, które zajmuje się komunikacją zbiorową z terenu Gminy Czerwieńsk 

udostępni  wszystkie przystanki, którymi jeździ „Zielona Linia”, z wyjątkiem przystanku na 

ul. Westerplatte w Zielonej Górze. Jednak PKS musi złożyć w tej sprawie formalny wniosek. 

Prawdopodobnie od czerwca br. ta komunikacja będzie w pełni realizowana. 

Radny Krzysztof Smorąg zapytał: czy są znane jakieś szczegóły na temat wyjazdu studyjnego 

do Norwegii oraz poprosił o rozszerzenie zagadnienia dot. podłączenia Ciemnic i Szczawna 

do oczyszczalni w Czerwieńsku. 
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Burmistrz odpowiedział, że są ustalone terminy na wyjazd studyjny do Norwegii, 

a konkretnie do miejscowości Stawanger, gdzie pojadą przedstawiciele Gminy Czerwieńsk, 

Dąbia i Sulechowa tj. burmistrzowie i wójt Dąbia. Termin pobytu 12 - 18 maj br. Wyjazd 

zorganizowano w ramach realizowanego projektu i gmina z tego tytułu nie ponosi żadnych 

kosztów. 

Jeżeli chodzi o Ciemnice i Szczawno, to projekt jest w trakcie dyskusji. W ramach 

Norweskiego Mechanizmu Finansowego, partnerstwa gmin nadodrzańskich, będzie ogłoszone 

postępowanie przetargowe na wykonanie projektu technicznego wraz z uzyskaniem 

pozwolenia na budowę. Podczas rozmów z wójtem Dąbia rozważano możliwości 

przyłączenia Szczawna i Ciemnic do przepompowni w Laskach i dalszy transport nieczystości 

płynnych, wybudowaną magistralą kanalizacyjną do oczyszczalni ścieków w Czerwieńsku. 

Burmistrz natomiast optował za indywidualnym rozwiązaniem, a więc nie wyraził zgody na 

to, aby w ramach projektu brana była pod uwagę Gmina Czerwieńsk i żeby nieczystości 

płynne z innej gminy były transportowane do oczyszczalni w Czerwieńsku, gdyż w Połupinie 

jest oczyszczalnia ścieków, którą w ramach tego projektu można rozbudować.  

Ad. 3 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje do protokołu zgłosili: 

1. Radny Zygmunt Przybyła zgłosił potrzebę wyrównania odcinka drogi 279 w kierunku 

Dobrzęcina (droga gminna), która jest w fatalnym stanie. Druga sprawa dotyczyła wodociągu 

na ul. Łężyckiej, wykonanego z rur azbestowych. W związku z tym radny zapytał: dlaczego 

ten wodociąg nie został ujęty podczas inwentaryzacji. Trzecie pytanie dotyczyło możliwości 

zakupu flagi Czerwieńska dla jednostek gminnych (na obiekty użyteczności publicznej). 

2. Radny Edward zwrócił uwagę, że na ul. Sadową w Płotach nawieziono tłoczeń i częściowo 

ją wyrównano, ale jej nie utwardzono. W dalszym ciągu po tej drodze jedzie się jak po 

gruzowisku. Ponadto radny zapytał: kiedy będą rozpoczęte prace na ul. Strumykowej 

i Mostowej? Kolejna sprawa dotyczyła studzienek na ul. Dębowej i Leśnej, które się 

zapadają, a przy „cofkach” wydobywa się z nich przenikliwy odór. 

3. Radny Wojciech Zawada zgłosił kilka pytań, a dotyczące: 

- kontroli placów zabaw po okresie zimowym i ich uzupełnienia bądź naprawy; 

- sieci dróg rowerowych. Czy istnieje jakiś projekt związany z funduszami europejskimi, 

który obejmowałby Gminę Czerwieńsk, z którego można utworzyć sieć dróg rowerowych? 

- ul. Składowej, gdzie przy przejściu dla pieszych brak jest oświetlenia (na wysokości PKP 

Cargo); 

- parkingu na Rynku w Czerwieńsku. 

Radny sugeruje usunięcie części zieleni i ciągu pieszego (za kioskiem Ruch), a w to miejsce 

wykonania parkingu materiałem zgromadzonym na bazie POMAKU. 

Ponadto radny zapytał: czy Rada Miejska, burmistrz i urzędnicy mają możliwość wpływać na 

Zarząd Dróg Wojewódzkich w zakresie remontów dróg, budowy chodników w ciągu dróg 

wojewódzkich? Między innymi w centrum Czerwieńska ul. Rynek i Kolejowa, nierówna 

nawierzchnia brukowa, ze względu na bezpieczeństwo mieszkańców, wymaga naprawy. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że gmina wystąpiła z pismem do Zarządu Dróg 

o naprawę drogi do Dobrzęcina. Na to pismo dyrekcja ZD odpowiedziała, że przystąpi do 

robót pod warunkiem, że gmina na ten cel wyasygnuje 50% środków finansowych. 

4. Radna Ewa Wójtowicz spytała: czy gmina poniosła jakieś wydatki za wykonanie raportu 

Strategii Rozwoju Gminy Czerwieńsk za 2012-2013 r. 

5. Radny Krzysztof Smorąg zabrał głos w sprawie uchwały zebrania wiejskiego w Nietkowie 

dot. obniżenia cen wody o 40% w sytuacji, kiedy uprawniona instytucja stwierdza 

przekroczenie wartości dostarczanej wody. 
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Druga sprawa poruszona przez radnego dotyczyła Internetu socjalnego. W gazetce U NAS 

ukazała się informacja, że odpowiedź w tym zakresie miała być udzielona Ministerstwu do 16 

kwietnia br. 

Głos zabrał radny Cezary Woch, który zgłosił dwie interpelacje (pisemnie). 

Pierwsza z nich była prośbą o przedłożenie informacji (na piśmie) o zakresie prac związanych 

z kanalizacją „Zaodrza” w okresie ostatnich dwóch miesięcy (BRM.0003.11.2014). Natomiast 

druga dotyczyła zbiornika retencyjnego w Czerwieńsku. Radny prosił o odpowiedź pisemną 

(BRM.0003.12.2014). 

Ad. 4 

Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Czerwieńsk w 2013 r. 

Temat opracowała i zreferowała Beata Przymus – kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Czerwieńsku. 

Radni otrzymali materiał opisowy do w/w tematu (pismem z 10.04.2014 r.), stanowiący 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

O przedłożonej „Ocenie”, Komisja Infrastruktury Społecznej i Porządku Publicznego Rady 

Miejskiej w Czerwieńsku wydała na posiedzeniu 11.04.2014 r. pozytywną opinię, którą 

przedstawiła Ewa Wójtowicz – przewodnicząca komisji. 

Ponadto w/wym. komisja wydała pozytywną opinię do sprawozdania z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2013 r. 

Opinia Komisji ISiPP stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, „Ocenę zasobów pomocy społecznej 

Gminy Czerwieńsk w 2013 r.” poddał pod głosowanie, którą Rada przyjęła jednomyślnie. 

Wynik głosowania: 13 „za”, 0 „p”, 0 „w”. 

Ad. 5 

Sprawozdanie z realizacji Gminnych Programów Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Czerwieńsk za 2013 

rok. 

Temat opracowała Barbara Marczenia – przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Czerwieńsku, a odczytał Jolanta Matuszkiewicz – Sekretarz 

GKRPA w Czerwieńsku. 

Radni otrzymali materiał opisowy do w/wym. tematu, który był przedmiotem prac Komisji 

ISiPP na posiedzeniu 17 marca 2014 r. (załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 

Przewodnicząca Komisji ISiPP przedstawiła pozytywną opinię do w/wym. sprawozdania. 

Ponadto Komisja na posiedzeniu 17.03.2014 r. wypracowała pozytywną opinię do: 

- sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Czerwieńsku za 2013 r.; 

- sprawozdania z działalności Straży Miejskiej w Czerwieńsku za 2013 r. 

Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, „Sprawozdanie z realizacji Gminnych 

Programów Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Czerwieńsk za 2013 rok” poddał głosowaniu, które 

Rada przyjęła jednomyślnie. 

Wynik głosowania: 13 „za”, 0 „p”, 0 „w”. 

Przewodniczący Rady o godz. 10
55

 ogłosił przerwę, która trwała do godz. 11
05

. 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.15.2014 z 07.03.2014 r. przedstawił jej 

projektodawca Leszek Jędras – przewodniczący Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 
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Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie. Rada 

Miejska, w obecności 13 radnych – 13 głosami „za” uchwałę przyjęła. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXVIII/286/14 

w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2014. 

Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.27.2014 z 18.04.2014 r. (II wersja) opracowała 

Urszula Napierała – Skarbnik Gminy, a odczytał w imieniu projektodawcy prowadzący 

obrady. 

Projekt uchwały (I wersja z 14.04.2014 r.) był przedmiotem prac Komisji Budżetu i Finansów 

oraz Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, gdzie uzyskał 

opinie pozytywne (większością głosów). 

Dyskusja: 

Radny Krzysztof Smorąg zwrócił uwagę, że w stosunku do pierwszej wersji, plan dochodów 

bieżących różni się o kwotę 15.000 zł. W związku z tym radny zapytał: skąd ta różnica? 

Burmistrz Czerwieńska - Piotr Iwanus wyjaśnił, że różnica polega na przeniesieniu 

w bieżących wydatkach Szkoły Podstawowej energii elektrycznej, wystąpiły oszczędności 

z tytułu modernizacji układu związanego z solarami i włączeniu ciepłej wody użytkowej do 

układu. Zadanie to miało być pokryte z dochodów własnych gminy. Jednak w ramach 

oszczędności środki finansowe są zabezpieczone ten cel  z bieżącego budżetu PSP 

w Czerwieńsku (zmieniono jedynie klasyfikacje budżetową). 

Radny Marek Abramowicz poprosił burmistrza o uzasadnienie do kwoty 13.549 zł 

przeznaczonej na zapłatę części robót, nie objętych umową przy remoncie i modernizacji 

WDK w Nietkowie w latach 2011/2012. 

Indagowany wyjaśnił, że zadanie to było prowadzone i dofinansowane w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich - Upowszechnienie Kultury i Sportu dla miejscowości 

Nietków i Bródki. W ramach postępowania przetargowego wykonawca złożył ofertę 

ryczałtową i zrealizował to zadanie.  W trakcie realizacji zadania wykonał pewne prace 

zanikowe, które nie mógł potwierdzić ani zamawiający, ani inspektor nadzoru inwestorskiego. 

Powstał spór i wykonawca sprawę skierował do postępowania sądowego. Sąd powołał 

biegłego, który potwierdził, że prace nie zlecone przez zamawiającego zostały wykonane. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych – 13 głosami „za” uchwałę przyjęła. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXVIII/287/14 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2014. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2014-2023. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały wg druku: BRM.0006.28.2014 

z 18.04.2014 r. (II wersja) opracowała Urszula Napierała – Skarbnik Gminy, a odczytał 

prowadzący obrady. 

Dyskusja: 

Radny Krzysztof Smorąg zapytał burmistrza: czy dochody ze sprzedaży wykonane są 

w 100%. 

Indagowany odpowiedział przecząco. Ze sprzedaży mienia gminnego osiągnięto dochody 

w kwocie 78.100 zł i 141.400 zł. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, projekt uchwały poddał głosowaniu, 

którą Rada przyjęła 13 głosami „za”. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednomyślnie przyjęła uchwałę nr XXVIII/288/14 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerwieńsk wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2014-2023. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika przyrody 

– drzewa z gatunku dąb szypułkowy, zrośniętego z 3 pni, znajdującego się na dz. Nr 124 

obręb Nietków. 

Prowadzący obrady podkreślił, że projekt uchwały wg druku: BRM.0006.14.2014 

z 06.03.2014 r. był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, projekt uchwały poddał głosowaniu, którą Rada 

przyjęła 13 głosami „za”. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednomyślnie przyjęła uchwałę nr XXVIII/289/14 

w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika przyrody – drzewa z gatunku 

dąb szypułkowy, zrośniętego z 3 pni, znajdującego się na dz. Nr 124 obręb Nietków. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia użytków ekologicznych na terenie gminy 

Czerwieńsk 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.17.2014 

z 07.04.2014 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał  ich pełną akceptację. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXVIII/290/14 

w sprawie ustanowienia użytków ekologicznych na terenie gminy Czerwieńsk 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Nietkowice nie narusza ustaleń 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.18.2014 

z 07.04.2014 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”, 0 „w’, 0 „p”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXVIII/291/14 

w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w obrębie wsi Nietkowice nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Nietkowice. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.19.2014 

z 02.04.2014 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Uchwała wywołana jest rozstrzygnięciem nadzorczym Nr IB-I.4131.2.2014 Wojewody 

Lubuskiego z dnia 25 lutego 2014 r. W wyniku analizy uchwały nr XXV/270/13 Rady 

Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 30 grudnia 2013 r. organ nadzoru stwierdził niezgodność 

pomiędzy treścią §1 ust. 3 pkt 3 uchwały, a załącznikiem graficznym do tejże uchwały. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 
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Wynik głosowania: 13 „za”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXVIII/292/14 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w obrębie wsi Nietkowice. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.20.2014 

z 02.04.2014 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”, 0 „w’, 0 „p”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXVIII/293/14 

w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Czerwieńsk. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu 

Państwa nieruchomości położonych w obrębie wsi Laski i Nietków, oraz w obrębie miasta 

Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.22.2014 

z 07.04.2014 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”, 0 „w’, 0 „p”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXVIII/294/14 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości 

położonych w obrębie wsi Laski i Nietków, oraz w obrębie miasta Czerwieńsk. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 

wraz z udziałem w częściach wspólnych budynków i prawie własności gruntów zbywanych 

na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.22.2014 

z 07.04.2014 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”, 0 „p’, 0 „w”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXVIII/295/14 

w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego wraz z udziałem 

w częściach wspólnych budynków i prawie własności gruntów zbywanych na rzecz najemcy 

w trybie bezprzetargowym. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

zawierających powyżej 4,5% (z wyjątkiem piwa) oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.20.2014 

z 02.04.2014 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich akceptację. 
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Projekt wywołany jest odpisem postanowienia Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Gorzowie Wlkp., który po rozpatrzeniu skargi Prokuratora Rejonowego w Zielonej Górze 

na uchwałę z 26.01.2003 r. nr 16/III/03 w sprawie zasad sprzedaży napojów alkoholowych na 

terenie Gminy Czerwieńsk, stwierdził nieważność zaskarżonej uchwały w części obejmującej 

§ 1, 2, 3, 4 i 5 (załącznik nr 9 do niniejszego protokołu - BRM.0711.08.2014). 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”, 0 „p’, 0 „w”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXVIII/296/14 

w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 

4,5% (z wyjątkiem piwa) oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Czerwieńsk. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych na lata 2014-2018 w Gminie Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.29.2014 

z 14.04.2014 r., był przedmiotem prac dwóch komisji stałych Rady (KBiF, KITRiOŚ) 

i uzyskał ich akceptację. 

Dyskusja: 

Radna Ewa Wójtowicz zauważyła, że w załączniku do projektu uchwały na str. 7, w poz. 12, 

wprowadzono zapis, że na zadanie dot. przepięcia zasilania w wodę z SUW PKP ul. Boczna 

w Czerwieńsku dla miejscowości Czerwieńsk – Wysokie – Dobrzęcin na 2014 r. planowana 

wartość nakładów z budżetu gminy wyniesie 20 tys. zł. Natomiast na str. 11 tegoż dokumentu 

w sposobie finansowania planowanych inwestycji nie wskazano budżetu gminy. W związku 

z tym, radna poprosiła o wyjaśnienie tych zapisów. 

Burmistrz odpowiedział, że jest to pomyłka, gdyż zadania będą realizowane ze środków 

własnych Spółki. W budżecie gminy 2014 r. nie ma żadnych środków finansowych na to 

zadanie. 

Przewodniczący Rady wnosił o naniesienie poprawki, gdzie w lp. 12 załącznika należy w 

kolumnie 4, poz. 1 „ Budżet gminy” wpisać wartość zerową, a w poz. 2 „Spółka” wstawić 

kwotę 30 tys. zł. 

Radny Wojciech Zawada spytał burmistrza: czy wykonanie inwestycji ujętej w lp. 8 (str. 6) 

„Montaż zasuw i hydrantów na sieci wodociągowej – Czerwieńsk” pozwoli uniknąć sytuacji, 

jaka miała miejsce na święta, gdzie połowa Czerwieńska nie miała wody? 

Indagowany odpowiedział twierdząco. 

Przewodniczący Rady stwierdzając wyczerpanie dyskusji, odczytał i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXVIII/297/14 

w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 

i Urządzeń Kanalizacyjnych na lata 2014-2018 w Gminie Czerwieńsk. 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z Zielonogórskiego Związku Gmin. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.26.2014 

z 14.04.2014 r., był przedmiotem prac dwóch komisji stałych Rady (KBiF, KITRiOŚ) 

i uzyskał ich akceptację. 

Dyskusji, ani pytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 
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Wynik głosowania: 13 „za”, 0 „p’, 0 „w”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXVIII/298/14 

w sprawie wystąpienia z Zielonogórskiego Związku Gmin. 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy i Miasta 

Czerwieńsk”. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.16.2014 

z 24.03.2014 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich akceptację. 

Ponadto przewodniczący poinformował, że nadanie tytułu honorowego obywatelstwa dotyczy 

P. Eriki Schirmer, byłej mieszkance wsi Nietków. Wniosek wpłynął z Niemiec. Kapituła i 

komisje stałe Rady pozytywnie przychyliła się do tej propozycji. Tytuł ten będzie wręczony 

uhonorowanej 02.05.2014 r. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Wynik głosowania: 13 „za”, 0 „p’, 0 „w”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXVIII/299/14 

w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy i Miasta Czerwieńsk”. 

Prowadzący posiedzenie o godz. 11
30 

ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 11
45

. 

Ad. 20 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady odczytał odpowiedzi na interpelacje radnych zgłoszone podczas 

XXVII posiedzenia 26 lutego br. 

Odpowiedzi pisemne na interpelacje i zapytania otrzymali radni: K. Ruszel, K. Smorąg, 

C. Woch, W. Zawada, Z. Przybyła. 

Następnie odpowiedzi na interpelacje i pytania radnych, zgłoszone w punkcie 3 porządku 

obrad, udzielił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Wypowiedź przytoczona dosłownie: 

„1. Radny Z. Przybyła. 

Droga gminna prowadząca do ogrodów działkowych nie ma numeru 279. Tak jak 

informowałem radnych na komisji infrastruktury technicznej, w tej chwili są prowadzone 

uzgodnienia ze Spółką POMAK. Po podpisaniu umowy Spółka przystąpi do równania tej 

drogi, aż do drogi poprzecznej już utwardzonej materiałem bitumicznym. 

W sprawie wodociągu ul. Łężyckiej z azbestu, odpowiedzi udzielił Tomasz Frąckowiak – 

prezes Zarządu Spółki POMAK. 

Urządzenia azbestowo – betonowe zalegające w ziemi, nie narażone na wietrzenie, nie 

stanowią zagrożenia. Materiały, które są kruche i podlegają w naturalny sposób 

uszkodzeniom  będą naprawiane,  natomiast rury azbestowe znajdujące się w urządzeniach 

nie są przewidziane do wymiany. 

Powyższą informację uzupełnił burmistrz. 

Plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych, który obowiązuje do 2018 roku może 

być modyfikowany. Przy częstych awariach jakiegoś odcinka wodociągowego, zadania ujęte 

w planie będą przesuwane. 

Radny Z. Przybyła poprosił o podstawę prawną w przedmiotowej sprawie. 

Rada podjęła uchwałę o fladze Czerwieńska. Gmina Czerwieńsk zamówiła 10 flag. Jeżeli inne 

instytucje chcą flagi, to zgodnie z  przyjętym wzorem, muszą je zamówić,. Gmina nie będzie 

kupować i przekazywać flag poszczególnym jednostkom, ani zakładom pracy. 

2. Radny E. Rudnicki. 

Wyrównanie ul. Sadowej tłuczniem. Po oddaniu inwestycji pn. uporządkowanie gospodarki 

wodno – ściekowej ul. Sadowej i wykonaniu zadań związanych z odtworzeniem drogi, 
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wykonawca zrealizował. Już po wykonaniu i użytkowaniu drogi sołtys K. Motykiewicz i radny 

J. Jarowicz wpłynęli na to, że zarządca tej drogi tj. ZDP nawiózł tłuczeń i go wyrównał. 

Zarządcą tej drogi jest ZDP, który na bieżąco dowozi tłuczeń i go wyrównuje. Prowadzone 

były uzgodnienia z przedstawicielami firmy Carbo, która za domkami jednorodzinnymi ma 

duży teren, żeby wzorem poprzednich lat, przeznaczyli środki finansowe na zamknięcie tej 

drogi materiałem ścieralnym. ZDP i Starosta Powiatu Zielonogórskiego nie znalazł środków 

finansowych na robociznę i pozostawiono tą drogę o nawierzchni tłuczniowej. 

Ulica Strumykowa i Mostowa. 

Na ile można było zadanie wykonać, bez projektu technicznego, na tyle nawierzchnia drogi 

została zmodernizowana. Natomiast na dalsze prace związane z zamknięciem tych ulic 

materiałem ścieralnym, należy wykonać projekt techniczny, uzyskać pozwolenie na budowę 

i wyasygnować środki finansowe, których w budżecie gminy na rok bieżący nie ma. 

Odnośnie ulic Leśna i Dębowa – studzienki kanalizacyjne, odpowiedzi udzieli w formie 

pisemnej prezes POMAK - u. 

3. Radny W. Zawada. 

Po okresie zimowym dokonano przeglądu wszystkich placów zabaw. Na niektórych placach 

trzeba powymieniać urządzenia (szczególnie huśtawki), inne place zabaw w poszczególnych 

miejscowościach nie budzą obaw i można z nich korzystać. 

Drogi rowerowe. 

Na majowe posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej przekażę Strategię Rozwoju ZIT, 

z której będzie wynikało, co zostało ujęte w programie, jakie i gdzie będą mogły powstać 

ścieżki rowerowe. 

Ulica Składowa – przejście dla pieszych. 

Zgłoszenie będzie sprawdzone. Radny otrzyma odpowiedź pisemną. 

Parkingi przy Ratuszu. 

Na ulicy Rycerskiej jest duży parking, z którego można korzystać w każdym momencie. 

Odległość do Ratusza jest znikoma. Moim zdaniem nie powinno się zabierać terenów 

zielonych pod parkingi. Temat można poddać jeszcze pod dyskusję. 

Jaki ma Rada Miejska, gmina wpływ na podejmowane decyzje przez Zarząd Dróg 

Wojewódzkich? 

Na dobrą sprawę żadnych. Na etapie przygotowywania projektów budżetowych, niemal co 

roku, gmina występuje z wnioskami o ujęcie zadań związanych z budową, remontem czy 

modernizacją dróg przez o ZDW i ZDP. W projekcie budżetu na rok 2014, ZDP ujął zadanie 

dot. budowy chodnika wzdłuż ul. Kościuszki w Nietkowie i Laskach. Po miesiącu, od momentu 

powzięcia decyzji o wykonaniu zadania, przyszło pismo od Starosty, że jeżeli gmina dołoży się 

do tych dwóch inwestycji w 50%, to zadanie będzie realizowane. Tak samo dzieje się z ZDW. 

Niejednokrotnie wnioskowaliśmy o ujęcie w planach rozwoju dróg wojewódzkich odcinka 

drogi przy ul. Składowej 5a (od przejścia dla pieszych, prawa strona z zatoką dla autobusów 

do firmy naprawiającej samochody, ciąg pieszy z oświetleniem). Odpowiedź była taka, że o ile 

gmina dołoży, na etapie projektu technicznego, 50%  wartości zadania, wówczas będzie 

łatwiej przekonać Zarząd do ujęcia inwestycji w danym roku budżetowym. 

4. Radna E. Wójtowicz. 

Czy gmina poniosła koszty na wykonanie monitoringu Strategii Rozwoju Gminy Czerwieńsk? 

Gmina na ten cel nie poniosła żadnych kosztów. 

5. Radny K. Smorąg. 

Uchwała zebrania wiejskiego z Nietkowa jest w dalszym ciągu w obróbce prawnej. Opinie te 

będą przekazane komisjom stałym Rady Miejskiej. 

Internet socjalny. 
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Urząd Komunikacji Elektronicznej miał podjąć decyzję do 15 kwietnia. Jednak 18 kwietnia 

rb. otrzymaliśmy pismo informujące, że przesunięto termin podjęcia decyzji do połowy 

czerwca br. 

6. Radny C. Woch. 

W swoich wypowiedziach radny zdyskwalifikował kadencję od 98 roku i radnych, którzy byli 

przedstawicielami mieszkańców w tych kadencjach, ponieważ to radni Rady Miejskiej od 

1998 r. podejmowali uchwały w sprawie przystąpienia i przyjęcia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla zbiornika retencyjnego w Czerwieńsku. Gmina 

Czerwieńsk nie poniosła żadnych kosztów związanych z budową tego zbiornika. Na mostek 

wydano pozwolenie na budowę dla Gminy Czerwieńsk. Projektant za darmo wykonał projekt 

i uzyskał pozwolenie na budowę. 

W majowym wydaniu miesięcznika „U NAS” zadam pytanie: czy jest społeczeństwu potrzebny 

taki zbiornik rekreacyjny? Albowiem dzisiaj bardzo dużo ludzi z niego korzysta i poproszę 

mieszkańców Czerwieńska o dyskusję na ten temat. 

Zadanie zostało zrealizowane ze środków Marszałka Województwa Lubuskiego, ponieważ 

LZMiUW jest jego jednostką organizacyjną. To Marszałek, zarządza wodami płynącymi 

w imieniu Skarbu Państwa. 

Czy dojdzie do podpisania umowy użyczenia, bo to jest jedyna forma prawna na mocy, której 

można przenieść zarządzanie? Nie wiem. 

Radny otrzyma w tej sprawie odpowiedź pisemną. 

W sprawie kanalizacji „Zaodrza”. 

Jesteśmy już po podpisaniu umowy. W połowie maja powinien być wyłoniony wykonawca 

(ogłoszenie ukaże się w dniu dzisiejszym). Kolejny krok, to rozstrzygnięcie, podpisanie umowy 

z wykonawcą. Termin zakończenia I etapu – uporządkowanie gospodarki ściekowej – 15 

czerwiec 2015 r.” 

Ad. 21 

Komunikaty, wnioski, opinie. 

Przewodniczący Rady poinformował o terminie XXIX sesji, która odbędzie się 25 czerwca 

2014 roku. 

Tematyka, zgodna z planem pracy Rady na 2014 r., m. in.  

1. Rozpatrzenie sprawozdania i ocena wykonania budżetu Gminy za 2013 rok. 

1/ rozpatrzenie i przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania 

finansowego, 

2/ przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego, 

3/ przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

z uzasadnieniem, 

4/ zapoznanie radnych z opinią RIO dot. sprawozdania z wykonania budżetu oraz z opinią 

dot. wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza, 

5/ przedstawienie opinii innych komisji stałych Rady dot. wykonania budżetu, 

6/ debata o wykonaniu budżetu (ocena radnych o wykonaniu budżetu, wnioski 

i stanowiska), 

7/ podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza – głosowanie wniosku 

Komisji Rewizyjnej. 

2. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Czerwieńska za lata 2012 – 

2013. 

3. Podjęcie uchwał przedłożonych Radzie. 

Komisje stałe Rady powinny zakończyć prace do 16.06.2014 r. 

Ponadto przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku składania oświadczeń majątkowych 

przez radnych za 2013 r. Termin składania oświadczeń – do końca kwietnia br.  
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Następnie przewodniczący odczytał korespondencję, która wpłynęła do Rady w okresie 

międzysesyjnym, i tak: 

1/ pismo do Komisji ISiPP od dyrektora PSP w Nietkowie z 21.03.2014 r. w sprawie 

odtworzenia na nowo Przedszkola Publicznego w Nietkowie oraz odpowiedź 

w przedmiotowej sprawie (BRM.0004.17.2014 z 14.04.2014 r.); 

2/ pismo SK.021.1.14 Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku z 09.04.2014 r. adresowane do 

Sołtysa Nietkowa dot. wniosku o dokonanie zmian w uchwale nr XXIX/254/13 

z 30.10.2013 r. Rady Miejskiej w Czerwieńsku w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków w Gminie Czerwieńsk; 

3/ pismo Sekretarza Gminy nr SK.0011.1.2014 z 28.02.2014 r. nawiązujące do sprawozdania 

z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2013 przedstawionego na sesji RM 26.02.2014 r. 

oraz stanowisko Komisji Rewizyjnej RM z 09.04.2014 r. odnoszące się do w/wym. pisma; 

4/ korespondencję (do wiadomości Rady Miejskiej w Czerwieńsku), prowadzącą pomiędzy 

radnym K. Smorągiem, prezesem Zarządu ZZG i przewodniczącym Zgromadzenia ZZG 

(BRM.0004.19.2014); 

5/ korespondencję PKP Polskie Linie Kolejowe S.A., Zakład Linii Kolejowych w Zielonej 

Górze adresowane do firmy POMAK, a do wiadomości Rady Miejskiej w sprawie 

odprowadzania ścieków do urządzeń odwadniających (BRM.0004.14.2014); 

6/ pismo „INEX” Zakład Przetwórstwa Drobiu S.C. w Czerwieńsku z 09.04.2014 r. 

adresowane do Burmistrza Czerwieńska, a do wiadomości przewodniczącego Rady, 

w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla działki nr 816 w Czerwieńsku 

(BRM.0004.22.2014). 

W tym miejscu radna E. Wójtowicz podziękowała za wykonanie parkingu przy Przychodni 

Zdrowia w Czerwieńsku. 

Przewodniczący SMM Czerwieńsk - Tadeusz Skowroński poprosił, aby na tym parkingu 

wyznaczyć miejsce dla niepełnosprawnych. 

Ad. 22 

Ustalenie treści protokołu z XXVII sesji. 

Prowadzący obrady poinformował, że protokół z przebiegu XXVII posiedzenia Rady 

Miejskiej w Czerwieńsku był wyłożony do wglądu. W związku z tym, przewodniczący 

zapytał: czy do treści protokołu są jakieś uwagi, wnioski? 

Nikt nie zabrał głosu. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli żadnych uwag - przewodniczący uznał, że w/wym. 

protokół staje się obowiązującym. 

Ad. 23 

Zakończenie obrad XXVIII sesji. 

Prowadzący posiedzenie stwierdzając wyczerpanie porządku obrad o godz. 12
45

 zamknął 

obrady XXVIII posiedzenia Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Alina Juncewicz  Sekretarz obrad:   Przewodniczący 

Inspektor ds. rady  Henryk Góralczyk  Rady Miejskiej w Czerwieńsku 

         Leszek Jędras 


